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Zápis z jednání Rady M!S Slavkovské bojiště, z;s; 

Datum:  27. 2. 2024, Obecní úřad Hrušky u Slavkova 

Přítomni: J. Schovancová, J. Kauf, J; Konečný, P. Pleva, P; Kříž  

Pracovníci M!S – manažerka H; Tomanová, D; !damcová 

Omluveni:  

 

Bod 1: Zahájení, technický bod 

Jednání rady spolku zahájil předseda M!S Jan Kauf.  

 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 5 členů s 5 platnými hlasy z celkového počtu 5 členů; Předseda pověřil 
zápisem Danu Adamcovou, ověřovatelem zápisu pak Jaromíra Konečného. 

 

Předsedající navrhl následující body jednání: 
 

1. Zahájení 

2. Představení projektových záměrů podaných v rámci: 1; výzvy M!S (1. výzva M!S Slavkovské 

bojiště, z;s;-OP TAK-Technologie na území MAS) 

3. Zjištění střetu zájmu členů Rady spolku, Etické kodexy 

4. Výběr projektových záměrů 

5. Pověření předsedy k vydání Vyjádření o souladu/nesouladu projektových záměrů se SCLLD 

6. Informace o změnách projektů v IROP, vydání nového vyjádření o souladu  

7. Závěr 

 

Usnesení č. 1: Rada spolku schvaluje program svého jednání. 
Pro: 5 Proti 0 Zdrželo se: 0 

 

Bod 2: Představení projektových záměrů podaných v rámci výzvy č; 2 

Následně předsedající předal slovo Daně !damcové, která představila projektové záměry, jež prošly věcnou fází 
posouzení souladu. 

 

U výzvy č; 1 byl ukončen příjem žádostí 5. 1. 2024 ve 12:00. Do výzvy bylo podáno 5 projektových záměrů:  

 

Čas a datum podání do datové schránky 
MAS Žadatel Název projektového záměru 

1 21.12.2023 16:41 EDEN CZ s.r.o. 

!utomatizace a digitalizace výroby 
koupelnového nábytku ve firmě 
EDEN CZ s.r.o. 

2 02.01.2024 14:54 Stanislav Střelec 

!utomatizace výroby zubních 
náhrad 

3 04.01.2024 14:27 SPOLMETAL, s.r.o. Robotizace výroby 

4 05.01.2024 6:16 

INZO strojírna, 
s.r.o. 

Pořízení nových technologií pro 
svařování a závitování 

5 05.01.2024 9:18 

Prosto interiér, 
s.r.o. ERP systém 
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Dana !damcová dále uvedla, že všechny projektové záměry podané ve výzvě prošly předchozími fázemi 
posouzení souladu (administrativní a věcnou). Projektové záměry byly doporučeny k podpoře výběrovou komisí 
na jejím jednání 14. 2. 2024. 

 

Bod 3: Zjištění střetu zájmu členů Rady spolku, Etické kodexy 

Předseda následně všechny vyzval k vyjádření, zda někdo z přítomných je vůči podaným projektovým záměrům 

ve střetu zájmu; Všichni z přítomných členů podepsali etické kodexy. Etické kodexy jsou uloženy na M!S; 
 

 

Bod 4: Výběr projektů 

Předseda uvedl, že členové dostali v rámci pozvánky i zápis z posledního jednání Výběrové komise, na kterém 
došlo k věcnému posouzení projektových záměrů. Projektové záměry seřazené dle dosaženého počtu bodů jsou  

uvedeny níže v tomto zápise. 

 

Následně se v rámci jednání přistoupilo k hlasování o projektových záměrech a sestavení seznamu vybraných 
projektových záměrů k podpoře - doporučených/nedoporučených projektových záměrů k financování podaných 
ve výzvě viz dále. Vybraným projektovým záměrům bude následně vystaveno Vyjádření o souladu projektového 
záměru se SCLLD.  
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Výzva č; 1 M!S Slavkovské bojiště, z;s; – OP TAK – Technologie na území M!S 

Pořadí 
Čas a datum podání do 
datové schránky M!S Žadatel Název projektového záměru 

Celkové 
způsobilé 

výdaje Dotace 

Přidělené 
body 

Splnil/nesplnil 

podmínky 
věcné fáze 

1 02.01.2024 14:54 Stanislav Střelec !utomatizace výroby zubních náhrad 956 074,09 Kč 478 037,05 Kč 

80 

Splnil 

podmínky 
věcné fáze 

2. 21.12.2023 16:41 EDEN CZ s.r.o. 

!utomatizace a digitalizace výroby 
koupelnového nábytku ve firmě 
EDEN CZ s.r.o. 2 043 304,10 Kč 1 021 652,05 Kč 65 

Splnil 

podmínky 
věcné fáze 

3. 05.01.2024 6:16 INZO strojírna, s;r;o; 
Pořízení nových technologií pro 
svařování a závitování 1 664 951,34 Kč 832 475,67 Kč 65 

Splnil 

podmínky 
věcné fáze 

4. 04.01.2024 14:27 SPOLMETAL, s.r.o. Robotizace výroby 2 068 331,40 Kč 1 034 165,70 Kč 60 

Splnil 

podmínky 
věcné fáze 

5. 05.01.2024 9:18 Prosto interiér, s;r;o; ERP systém 1 712 000,00 Kč 856 000,00 Kč 60 

Splnil 

podmínky 
věcné fáze 

  8 444 660,93 Kč 4 222 330,47 Kč   

 

Předseda dal hlasovat o sestavení seznamu schválených projektových záměrů (doporučených k financování) v rámci první výzvy M!S. 
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Usnesení č. 2: 

Rada spolku schvaluje finanční podporu předložených projektových záměrů a seznam doporučených projektů k financování v první výzvě M!S Slavkovské 
bojiště, z;s;- OP TAK-Technologie na území M!S; 

Pořadí 

Čas a datum 
podání do 

datové schránky 
MAS Žadatel Název projektového záměru 

Celkové 
způsobilé 

výdaje Dotace 

Přidělené 
body 

Projekt 

doporučen/nedoporučen 
k financování 

1 02.01.2024 14:54 Stanislav Střelec !utomatizace výroby zubních náhrad 956 074,09 Kč 478 037,05 Kč 
80 

Projekt vybrán k podpoře - 
doporučen k financování 

2. 21.12.2023 16:41 EDEN CZ s.r.o. 

!utomatizace a digitalizace výroby 
koupelnového nábytku ve firmě 
EDEN CZ s.r.o. 2 043 304,10 Kč 1 021 652,05 Kč 65 

Projekt vybrán k podpoře - 
doporučen k financování 

3. 05.01.2024 6:16 INZO strojírna, s;r;o; 
Pořízení nových technologií pro 
svařování a závitování 1 664 951,34 Kč 832 475,67 Kč 65 

Projekt vybrán k podpoře - 
doporučen k financování 

4. 04.01.2024 14:27 SPOLMETAL, s.r.o. Robotizace výroby 2 068 331,40 Kč 1 034 165,70 Kč 60 
Projekt vybrán k podpoře - 
doporučen k financování 

5. 05.01.2024 9:18 Prosto interiér, s;r;o; ERP systém 1 712 000,00 Kč 856 000,00 Kč 60 
Projekt vybrán k podpoře - 
doporučen k financování 

  8 444 660,93 Kč 4 222 330,47 Kč   

Výsledek hlasování:  PRO – 5 

PROTI – 0 

ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení č; 2 bylo přijato; 
 

Bod 5: Pověření předsedy k vydání Vyjádření o souladu projektových záměrů se SCLLD 

Usnesení č. 3:  

Rada spolku pověřuje předsedu k vydání Vyjádření o souladu vybraným projektových záměrů se SCLLD.  

Výsledek hlasování:  PRO – 5 

PROTI – 0 

ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení č; 3 bylo přijato; 
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Bod 6: Informace o změnách projektů v IROP, vydání nového vyjádření o souladu  

Dana !damcová informovala o aktuální situaci podaných projektů v ISKP21+; Již 2 projekty z 1. výzvy M!S – IROP 

- Předškolní vzdělávání mají vydány právní akty. Poslední podaný v rámci této výzvy na vydání čeká; Projekty 

podané do ISKP21+ ve 2; výzvě M!S – IROP – Základní vzdělávání v současné chvíli prochází hodnocením ze 
strany Centra pro regionální rozvoj; U dvou projektů již byly řešeny změny, na základě kterých je třeba vydat 
aktualizované vyjádření o souladu. 

• Venkovní a ICT učebna – Obec Sivice – snížení celkových způsobilých výdajů na základě aktualizace 

cenových nabídek  

o původní CZV projektu 2 892 503,84 Kč – nově 2 561 877,72 Kč 

o původní příspěvek EU 2 314 003,07 Kč – nově 2 049 502,17 Kč 

 

• Multimediální učebna – Město Újezd u Brna – snížení CZV na základě aktualizace cenových nabídek a 
změna indikátorů 

o původní CZV projektu 3 000 000 Kč – nově 2 966 079,47 Kč 

o původní příspěvek EU 2 400 000 Kč – nově 372 863,57 Kč 

o Na základě 1; výzvy k doplnění nedostatků ze strany CRR žadatel nyní provede změnu indikátorů 

▪ Místo indikátorů týkajících se rekonstruovaných a modernizovaných učeben (509 031, 

509 041) bude vykazovat indikátory vztahující se k novým odborným učebnám 

(509 021, 509 051) 

▪ Další změny v projektovém záměru, které nemají vliv na Vyjádření M!S: 
• V projektovém záměru došlo k nahrazení slova „modernizace“ Multimediální 

učebny za slovo „nová“ Multimediální učebna; 
• V návaznosti na výzvu týkající se upřesnění bezbariérovosti budovy, ve které je 

řešena nová učebna, byla doplněna informace, že se bezbariérové WC 
nachází také v samotné budově, kde je řešena nová učebna; 

• Dále dochází k úpravě výchozí a cílové hodnoty indikátoru 500 501 Počet 
uživatelů nových nebo modernizovaných vzdělávacích zařízení za rok - 365 

(původní hodnota 418); 
Usnesení č. 4:  

Rada spolku pověřuje předsedu k vydání aktualizovaného Vyjádření o souladu u projektů města Újezd u 
Brna a obce Sivice.  

Výsledek hlasování:   

PRO – 5 

PROTI – 0 

ZDRŽEL SE - 0 

 

Usnesení č; 4 bylo přijato; 
 

Bod 7: Závěr 

Členové rady neměli dalších dotazů. 

 

 

 

 




